
Vragen Progressief Woerden inzake polder Bijleveld 
 
In mei 2013 zijn door het college artikel 40 vragen van Progressief Woerden over de 
toekomstplannen met Bijleveld beantwoord. Onder meer werd daarin een bijeenkomst met 
betrokken partijen aangekondigd die voor zover Progressief Woerden weet nog niet heeft 
plaatsgevonden. Op 19 September heeft het college tijdens een raadsinformatiebijeenkomst 
al wel 3 schetsen gepresenteerd. Inmiddels zijn de stichtingen Groene Hart en Groene Buffer 
zelf bezig met een bijeenkomst. Daarnaast komt vanuit Utrecht inmiddels wat dreigende taal 
klinkt over een geluidswal in het betreffende gebied waar Progressief Woerden niet gelukkig 
van wordt. Volgens Progressief Woerden is het tijd dat het college kleur bekend. In dat kader 
heeft de fractie van Progressief Woerden de volgende vragen: 
  
1. Is de bijeenkomst met betrokken partijen inmiddels gepland? 
2. Kan de wethouder al iets concreter worden over hoe wij verder gaan met de drie getoonde 
schetsen? 
3. Is het college ook van mening dat het doortrekken van de geluidswal tussen Leidsche Rijn 
en Harmelen onwenselijk is? 
4. Wat gaat de wethouder doen om die geluidswal te voorkomen. 
 


